



**CERERE PENTRU ACORDAREA SPRIJINULUI EDUCAȚIONAL SUB FORMĂ DE
TICHET SOCIAL PE SUPORT ELECTRONIC PENTRU PREȘCOLARII ȘI ELEVII
DEZAVANTAJAȚI DIN ÎNVĂȚĂMÂNTUL DE STAT PREȘCOLAR, PRIMAR ȘI
GIMNAZIAL**

COD My SMIS 319029

Subsemnata/ul..... cu domiciliul în
..... loc. jud., CNP.....,
în calitate de reprezentant legal/tutore al copilului/copiilor înscrși în
învățământul de stat, preșcolar/primar/gimnazial,

Cunoscând prevederile Codului penal privind falsul în declarații, declar pe proprie răspundere că familia este compusă dintr-un număr de membri¹, îndeplinesc condițiile de eligibilitate și solicit acordarea sprijinului educațional pe bază de tichete sociale pe suport electronic în valoare de 500 lei, în vederea achiziționării de materiale școlare pentru anul școlar, în conformitate cu prevederile Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 83/2023, pentru copilul/copiii:

1. Numele primului copil
.....
cu domiciliul în localitatea jud., CNP....., unitatea de învățământ de stat: denumire
....., nivel de școlarizare preșcolar/primar/gimnazial, localitatea
....., județ

2. Numele celui de-al 2-lea copil
..... cu domiciliul în localitatea
..... jud., CNP....., unitatea de
învățământ de stat: denumire, nivel de școlarizare
preșcolar/primar/gimnazial, localitatea, județ

3. Numele celui de-al 3-lea copil
..... cu domiciliul în localitatea
..... jud., CNP....., unitatea de
învățământ de stat: denumire, nivel de școlarizare
preșcolar/primar/gimnazial, localitatea, județ

4. Numele celui de-al 4-lea copil
..... cu domiciliul în localitatea
..... jud., CNP....., unitatea de
învățământ de stat: denumire, nivel de școlarizare
preșcolar/primar/gimnazial, localitatea, județ

¹ În conformitate cu art. 2 alin. (1) din Ordonanța Guvernului nr. 33/2001 privind acordarea de rechizite școlare, cu modificările și completările ulterioare, „prin familie se înțelege soțul, soția și copiii aflați în întreținere a acestora, care locuiesc și se gospodăresc împreună

(2) Se asimilează termenului de familie și persoana singură cu copii aflați în întreținere, care locuiesc și se gospodăresc împreună”.

Componența familiei este următoarea:

Nr. Crt.	Nume și prenume	CNP	Adresă de domiciliu	Grad de rudenie (fiu/fiică), Copil minor aflat în întreținere, Soț/Soție
1				Titular cerere/card
2				Soț/soție titular
3				Copil 1
4				Copil 2
5				Copil 3
6				Copil 4

Data:

Semnătura:



12 martie 2026

Comunicat de presă

Salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată se majorează la 4.325 lei lunar, începând cu data de 1 iulie 2026

Guvernul a aprobat Hotărârea pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată, care prevede majorarea nivelului acestuia la 4.325 lei lunar începând cu data de 1 iulie 2026, față de 4.050 lei cât este în prezent.

"Am luptat pentru creșterea salariului minim pentru că știu că, pentru sute de mii de români, acesta nu este doar un indicator economic, ci venitul de care depinde viața de zi cu zi. Vorbim despre oameni care muncesc cinstit și care merită să trăiască cu demnitate din munca lor. Majorarea salariului minim înseamnă mai multă siguranță, o putere de cumpărare mai mare și o barieră împotriva abuzurilor și a muncii la negru. Am susținut această măsură pentru că eu cred că munca trebuie respectată, nu exploatată. Iar rolul nostru este să fim de partea celor care muncesc, să le oferim protecție și șansa la un trai mai bun." a declarat ministrul Muncii, Familiei, Tineretului și Solidarității Sociale, Petre-Florin Manole.

Din luna iulie 2026, tariful orar va fi de 25,949 lei/oră pentru un program complet de lucru de 166,667 ore, în medie, pe lună.

Majorarea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată de la 4.050 lei în luna iunie 2026, la 4.325 lei începând cu luna iulie 2026, reprezintă o creștere de 6,8%, ceea ce în valoare absolută înseamnă 275 de lei în sumă brută.

Astfel, în valoare netă, salariul va fi de 2.699 lei (cu deducerea de 200 lei), majorarea pe net fiind de 125 lei.

În România, beneficiază în prezent de salariul de bază minim brut garantat în plată un număr de 831.382 de salariați.

De majorarea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată la 4.325 de lei vor beneficia un număr de 1.759.027 salariați.

Serviciul Informare și Relații Publice